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Inspreektekst 3VO-Biotoop - Geluidsscherm Oosterpark en Rowdies 

Ik spreek vanavond namens 3VO-Biotoop en sta hier met gemengde gevoelens en dat heeft vooral te 

maken met de voorgeschiedenis.  

We zijn verheugd dat het College het plan om een geluidsscherm te plaatsen langs de A15 doorzet.  

We waren bezorgd dat het College het scherm i.v.m. de gestegen kosten op de lange baan zou schuiven. 

Dat in het aangepaste plan wordt afgezien van de mogelijkheid het scherm in de toekomst te verhogen, 

vinden we jammer, maar kunnen we gezien de prijsstijgingen begrijpen. We gaan er wel van uit dat het 

scherm over de gehele lengte, zoals eerder besloten, 6 meter hoog zal worden en niet, zoals het college 

schrijft: “maximaal 6 meter”.   

We vragen u als Raad het woord “maximaal” in het Raadsvoorstel te laten schrappen. 

We lezen dat de uitvoering nu vermoedelijk een scherm wordt met kokoskern. We hebben daartegen 

geen bezwaar, mits dat niet ten koste gaat van de geluidsreductie én van de levensduur van het scherm. 

Langdurige en waterdichte garantie-afspraken met de leverancier zijn daarbij van belang. 

Onze gemengde gevoelens komen vooral voort uit de plannen met betrekking tot de accommodatie van 

de Rowdies.  

Enerzijds zijn we verheugd dat het College haar aanvankelijke plannen om het oostelijk deel van het 

Oosterpark voor een belangrijk deel op te offeren aan de uitbreiding van de Rowdies, heeft aangepast 

en nu ook weer bereid is te kijken naar het gebied tussen Reijerpark en de A38 . Het College volgt 

daarbij in grote lijnen de voorstellen die wij eerder hebben aangedragen, hoewel er nog wel wat 

kanttekeningen bij het voorstel te maken zijn, maar daar kom ik straks op terug. 

Anderzijds verbaast het ons dat dit nu pas gebeurt. Meer dan 30 zienswijzen van omwonenden en 

belanghebbenden hebben hier anderhalf jaar geleden al op aangedrongen, maar die zijn toen allemaal 

zonder goede argumenten opzij gelegd. Gelukkig komt het huidige College nu tot dit inzicht, maar als 

dat eerder was gebeurd, was de nog lopende procedure bij de Raad van State niet nodig geweest en had 

vermoedelijk ook al eerder met de werkzaamheden gestart kunnen worden.  

We zijn teleurgesteld, dat de gemeente de nieuwe plannen al wel besproken heeft met de Rowdies en 

andere organisaties, maar niet met overige belanghebbenden, zoals de direct omwonenden in Tarbot, 

Zalm en Pelikaan en de talloze gebruikers van het park. We ervaren dit als een ongelijke behandeling 

van belanghebbenden en dat is in strijd met de algemene beginselen van behoorlijk bestuur. 

Het College stelt voor de Rowdies 2 locaties voor. 

De locatie tussen Reijerpark en de A38 heeft nadrukkelijk onze voorkeur. Het is ook  verreweg het meest 

geschikt voor de Rowdies, omdat daar voldoende vrijheidsgraden zijn om een mooie accommodatie 

voor de Rowdies te realiseren, met eventueel ook nog ruimte voor verdere uitbreiding. Hier kan aan alle 

wensen van de Rowdies tegemoet worden gekomen. De locatie sluit bovendien goed aan op de 

Omgevingsvisie van Ridderkerk, waarin vermeld staat dat sportactiviteiten geconcentreerd worden in 

het Reijerpark. 

Belangrijk is dat de ontwikkeling van het gebied bij de A38 ook goede mogelijkheden biedt voor een 

verdere heroriëntatie op de Ridderkerkse Omgevingsvisie inzake sportparken, groen- en 

recreatievoorzieningen en woningbouw. Zodoende zou dit ook kunnen leiden tot nieuwe 

woningbouwlocaties, bijvoorbeeld langs de Sportlaan.  

Dit reikt dus veel verder dan een oplossing voor alleen de Rowdies.  

Het bevreemdt ons dan ook dat de Rowdies een beslissende stem heeft of de locatie A38 verder 

onderzocht wordt. De Rowdies heeft deze locatie in het verleden al geaccepteerd en wij kunnen ons ook 

niet voorstellen dat de Raad haar beslissingsbevoegdheid over de ontwikkeling van dit gebied geheel in 
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handen wil leggen van de Rowdies. Wij vinden dat de locatie tussen Reijerpark en A38 sowieso 

onderzocht moet worden !!  

Een oplossing voor de Rowdies in het Oosterpark blijft een onmogelijke opgave. Er zijn gewoonweg 

teveel ingewikkelde randvoorwaarden om aan alle wensen van de Rowdies tegemoet te komen, zonder 

aan het park ernstige schade toe te brengen. Er moet dan een flink stuk bos gekapt worden en daardoor 

zou het belangrijke fijnstofbuffer tussen de A15 en Drievliet grotendeels verdwijnen.  

Er wordt gesteld dat het Essenlaantje behouden moet blijven en wij willen daar nadrukkelijk aan 

toevoegen dat ook de stadsregionale fietsroute over het Essenlaantje en door het Oosterpark behouden 

moet blijven.  

Daarnaast willen we nog wijzen op het door de Rowdies gewenste derde veld. Uit het WOB-onderzoek, 

dat wij begin 2022 uitgevoerd hebben, bleek dat hiervoor bij het vorige plan in het Oosterpark ruimte 

was gereserveerd aan de westzijde van het nieuwe honkbalveld. U weet dat wellicht niet, want het was 

niet opgenomen in de plannen die aan de Raad zijn gepresenteerd, maar het was een optie voor later.  

Wij vinden dat er  in het Oosterpark geen ruimte is voor een derde veld, omdat dat een nog grotere 

aantasting is van het recreatieve deel van het Oosterpark en het park dan nog sterker in twee delen 

wordt gesplitst. Op het grondstuk bij de A38 is wel voldoende ruimte om een derde veld te realiseren. 

Verder willen we erop wijzen dat uitbreiding van sportaccommodaties in het Oosterpark naar onze 

mening strijdig is met de geldende ‘Groenvisie’ en ‘Omgevingsvisie’ van Ridderkerk.  

We vragen de Raad om het College op te dragen in eerste instantie de locatie A38 te onderzoeken en 

daarbij alles in het werk te stellen om dat tot een succes te maken.  

Mocht dit aantoonbaar én overtuigend onmogelijk zijn, dan komt het Oosterpark pas in beeld, maar dan 

zal de Rowdies veel water in de wijn moeten doen en moet wat ons betreft de uitbreiding passen binnen 

de contouren van het bestaande fietspad, zowel aan de oostzijde als aan de zuidzijde van de 

accommodatie. Bij zo’n oplossing wordt het recreatiedeel van het Oosterpark, dat toch vooral een 

familie- en recreatiepark is, het minst aangetast.  

We vragen de Raad ook om bij een uitbreiding van de accommodatie in het Oosterpark in ieder geval 

een derde veld voor nu én voor de toekomst uit te sluiten en om het College op te dragen bij deze optie 

het bestaande doorgaande fietspad over het Essenlaantje en door het Oosterpark te behouden.  

Tot slot herhalen we dat we als bewonersorganisatie voor oplossingen in het Oosterpark ook heel graag 

mee willen praten over mogelijkheden en onmogelijkheden. Tot nu toe is dat niet gebeurd, hoewel ons 

dat in het verleden wel is toegezegd. Wellicht kunt u op dit punt het College ook een opdracht 

meegeven. 

 

 

Naschrift: 

Hierbij verleen ik toestemming aan Raads-, burger-, Collegeleden en de ambtenaar die het door mij besproken 

voorstel heeft voorbereid, contact met mij op te nemen vóór of na de commissievergadering waarin ik zal 

inspreken. Ik ben gaarne bereid onze visie nader toe te lichten. 

Mijn contactgegevens daarvoor zijn: 

Kees Vingerling (namens 3VO.Biotoop) 

Tarbot 64 , 2986NB Ridderkerk 

Tel: 0631991814 

E-mail: kees.vingerling@planet.nl 


